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Medlemstal. 

Vi har, takket være vores nye dronebane, igen i år haft en stigning i medlemstallet. Ved årsskiftet 
er der kommet 17 nye medlemmer. Der har også været medlemsafgang, således er der afgået 9 
medlemmer. 

Det betyder at klubben nu kan tælle 103 medlemmer.  

Bestyrelsen. 

Generalforsamlingen blev afholdt  den 21 Februar 2018. 

Følgende blev  valgt. 

Formand: Henrik Andersen 

Kassere:  Allan Feldt 

Sekretær: Helge Lauersen 

Pladsformand: Ronni Jørgensen 

B-medlem : Henryk Zylber. 

Aktiviteter. 

Der har i det forgangne år været fuld fart på.  Dels har det, vejermæssigt, været en forrygende 
sæson, og dels er der sket en masse på flyvepladsen. For at starte med pladsen så er alt blevet 
malet, det gælder både klubhus, plankeværk og borde. Der er anlagt ny og større P-plads. Der er 
lagt fliser ved standpladserne, så vi ikke skal stå og soppe i mudder. Ny flagstang er det også blevet 
til. Kommunen har givet os et stykke jord til den nye Drone bane. Vores fortræffelige pladsmand, 
Ronni, sørgede for at det nye areal blev pløjet, harvet og tilsået med græs. Han har også opført et 
pilothus med opbevaringsskur på dronebanen. Det er lykkedes Ronni at få firmaet Upnor til at 
sponserer forhindringerne på dronebanen værdi ca.6000,00 kr. Vores kasserer havde ansøgt MDK 
om tilskud til den nye bane-og sørme om ikke han fik det.                                                                                         
Vores bane er blevet flot holdt af klippeholdene, tak for indsatsen. 

Pilotmødet Strandskolen. 

Igen var klubmedlemmerne nødt op til både opstilling, udstilling og nedtagning. Uden den 
opbakning ville det ikke kunne lade sig gøre. Her skal vores trofaste piger IGEN nævnes for deres 
store indsats i kiosken. En kæmpe tak. Der var rigtig mange flotte modeller udstillet, især jet 
maskinerne tiltrækker mange interesserede. Vi havde besøg af et par forhandlere som gav udtryk 
for tilfredshed med udstillingen og gerne ville komme igen. Udstillingen var pænt besøgt, men 
måske lige knap så mange som sidste år.  

Festugeflyvning. 



Det blev en dag med dejligt vejr og ca. 300 tilskuere. Sikkerheden havde fået et nøk opad denne 
gang. Der var således sat ”knæ/ben hegn” op ved standpladserne. Der blev også opsat højt 
sikkerheds net mod dronebanen. Der blev lavet opvisning af droneræs, noget der interesserede en 
hel del. Vi havde   besøg af en stor jet skala helikopter, som lavede et par flotte flyvninger. 
Maleren havde både sit Bæst og en jet med. Sidstnævnte maskine blev, til stor opmærksomhed, 
startet et par gange. Der var også en jet i luften styret af Romolus.  

 

Der var en masse god flyvning med fastvinge fly, både alm. og flermotors fly. Vi havde også glæden 
af at se Thomas og Henryk med deres smukke svæverer. 

Til at speake havde vi Helge som gjorde et virkelig godt arbejde. Her skal også lyde en tak til Sten 
Blumen for udlån og opsætning af lydanlæg. Til at passe kiosken var det igen Gitte og Agnete der 
tog slæbet. En stor tak til dem.   

Der har været afholdt flere drone træf med god tilslutning.  

De grå pingviner møder stadig talstærkt om tirsdagen. Der kommer stadig flere medlemmer i 
denne eksklusive klub. 

Mini Marker Fair på DOK1 

Klubben har afholdt en forrygende udstilling hvor alle sejl var sat. Maleren hav de et par jet med 
som tiltrak sig stor opmærksomhed da disse blev startet op, udendørs naturligvis. Flere 
medlemmer havde slæbt et større antal flotte modeller med til udstillingen. Der var etableret en 
indendørs dronebane hvor der blev lavet opvisning. Der var opsat simulatorer som blev flittigt 
besøgt. 

Klubben har, ved flere lejligheder, fået fin omtale. I forbindelse med festugeflyvningen havde vi 
besøg af et par journalist elever der lavede flere klubmedlemmer. Dette resulterede i et mindre 
indslag i tv2 øst. 

I en udsendelse med Vores vejr var der et indslag fra vores nye dronebane med kommentarer af 
bla. Ronni. Dette blev vist på landssækkende DR.tv 

I efteråret blev vi af tidsskriftet Panorama bedt om deltage i en artikelserie der hedder              
”Min passion”. Det blev Helge der fortalte om glæden ved at bygge og flyve med modelfly,om 
fornøjelsen ved et godt klubliv samt de sociale sidegevinster i form af hyggedage med de Grå 
pingviner. Panorama er et gratis tidsskrift som fås på bla. Biblioteker Den aktuelle udgave blev 
udsendt sammen med Århus Stiftstidendes gratis avis i anledning af avisens 225 års jubilæum. Det 
er altid super når modelflyvning får positiv omtale, det kan vi ikke få nok af.    

Året sluttede med den sædvanlige tur rundt til vores naboer til flyvepladsen, med en kurv med lidt 
mundgodt. Alle steder blev vi godt modtaget. Der var enkelte som spurgte om vi havde fløjet 
mindre da de næsten ikke havde hørt noget til os.  

På årets sidste dag blev klubhuset fyldt op i en sådan grad at kun halvdelen kunne være indendørs. 
Det var super dejligt at se så mange der ville ønske godt nytår. 


